

Referat kretsstyremøte Follo Krets 16. november 2023



Tilstede: Benjamin, Runar, Torbjørn, Martha, Jarle

Under sak 3: Paul (speiderombud), Hanne (småspeiderombud), Liam (roverombud), Under sak 4: Marcus

Forfall: Solveig

Sted: Vestby kulturarena

Saker:

	Hva	Ansvar/oppfølging
1.	Godkjenning av innkalling og sakliste Innkalling og sakliste ble godkjent. Neste innkalling kommer som kalenderinnkalling og sakliste sendes ut fortrinnsvis ei uke på forhånd.	
2.	Godkjenning av referat fra kretsstyremøte 16.okt Referat ble godkjent.	
3.	Innspill fra ombudene Småspeider ombudet: hatt lederløft, med foredrag og tips om temaer til lederløft. Ønske om at det blir lagt ut på kretsen siden Vinterlek dag: 4. februar, arrangør Langhus speidergruppe Ledersamling: 13. april Småspeiderdagene 1 og 2. juni, arrangør Siggerud Lederløft 6. november, arrangør Ski speidergruppe Det er stort sett de samme speidergruppene som måter på arrangementene. Det var 5-6 aktive speidergrupper på lederløftet nå i høst. Mailingliste til flokkledere. Har blitt kontaktet av forbundet for å få til vekst av speidergruppene. Speiderombudet: Har hatt 3 peffkurs i høst snart halvveis inn i det siste. Det har vært litt færre deltakere fra Follo Krets, men det har vært deltagere fra flere andre kretser rundt Follo.	Jarle sjekker konto med speidersport om konto til ombudene.

<p>Siste Peff 2 ble det satt krav om at de andre kretsene skulle stille med veiledere og det fungerte bra. Det var det 8 veiledere totalt.</p> <p>Peff 3 har hatt forkveld og skal ha etterkveld nå snart.</p> <p>50% frafall på Peffkurs så basert på dette så må det gjøres noe med formen på Peff 3.</p> <p>Har hatt en avstemning på ledere follo krets og at det blir en helg.</p> <p>Gruppene som sender deltagere på Peff 3 må de sende med utstyr og mat.</p> <p>Peff3 helgesamling til våren dropper Peff3 på høsten Da blir det 5 kurs neste år.</p> <p>Merkehelgen kunne vært invitert flokkledere til å være med på merkehelgen for å lære bort å ta merker.</p> <p>Kretsleder har fått forespørsel fra Longship om de kan delta om de sender med en veileder/instruktør.</p> <p>Kretsstyret kan hjelpe med å finne instruktører med kontakt nett.</p> <p>Ønske om konto på Speidersport</p> <p>Roverombudet Har faste arrangementer, men setter datoer underveis. Mange som deltok på Kick-off for Rovere Det har åpnet opp for at rovere fra andre kretser kan delta på arrangementene.</p> <p>Det var 5 kretser som deltagere på minileir.</p> <p>Tobias skal ta over mer og mer fra neste år.</p> <p>De har ikke satt seg ned for å lage en rekrutteringsplan. De har fått i Martha som administrativ på driver.</p> <p>Gode faste tradisjoner som er en god hjelp for at de får nye Rovere.</p> <p>Ønsker litt oversikt over hva de har igjen på budsjettet</p> <p>Samarbeidet mellom Liam, Tobias og William har fungert bra.</p> <p>Viktigst er at de har med seg en rover som er engasjert som roverombud.</p>	
--	--

4.	<p>Forslag til vinterhaik for vandrere/førerpatrulje</p> <p>Grunntanken er å ha et litt lengre kurs på ski, telt og stormkjøkken.</p> <p>Kurs over 3 - 4 dager om det treffer bra så treffer det snøhulekurset så de som er med på turen kan brukes som veiledere til Snøhuletur.</p> <p>Tanken er å legge dette i vinterferien. Men skal man få det til å treffe snøhuleturen så må snøhuleturen flyttes.</p> <p>Begrensning i deltagere er hvor mange som deltar som veiledere.</p> <p>Bør legges ut en plan på 6 måneder. Det kan være litt sent å legge dem inn i 2024, men kanskje fra 2025 slik at man rekker å planlegge det godt.</p> <p>Kretsstyret oppnevner Marcus som prosjektleder for Vinterhaik og får en oppgave på å lage en presentasjon og budsjett til Kretstinget 24</p> <p>Innspill rundt snøhuleturen at det heller bør være et snøhulekurs og at de lærer å se på skredfaren +++</p> <p>Bruke nettverk for friluftsliv.</p> <p>Risikovurdering av arrangementer</p>	<p>Benjamin tar kontakt med Maya om snøhuleturen 2024</p> <p>Hvis Maya sier nei så sier Marcus ja</p>
5.	<p>Stallerud</p> <p>Torbjørn prøver å få sponset bredbånd</p> <p>Arild Greaker ønsker å få et møte med oss slik at de kan få en mulighet til å presentere planer for frivillige</p> <p>Varmepumpe med wifi modul med 1 års garanti da vi er en frivilling org (bedrift) pris ca. 15 000 - 25 000</p> <p>Montere smarte røykdetektorer</p> <p>Lekasje sikring</p>	<p>Torbjørn, Jarle og Runar blir med på et Teams møte med kommunen i desember</p> <p>Torbjørn sender over aktuelle datoer til kommune</p> <p>Spør kommunen om vi må ha noen søknader for å montere varmpumpe</p>

6.	<p>Økonomi: Status kretsleir</p> <p>invitere arkitektkontoret til evaluering til fremlegging av evalueringen og økonomistatus til neste kretsstyremøte</p>	Benjamin invitere arkitektkontoret
7.	<p>Status kretsens terminliste</p> <p>Mangler informasjon om småspeider aktiviteter Kretsarrangementer for de neste 3 årene slik at man har en plan. Publiseres på nett 1 år før. Legge også inn kretsstyremøtene i kretsens terminliste</p> <p>Peffkurs mangler, men her kommer datoer.</p>	Jarle oppdaterer terminlisten med min speiding arr.
8.	<p>Forberedelser til Kretsting</p> <p>Sted Vestby kulturarena 12 mars 18 - 22</p> <p>Kan årsmelding legges frem av speidere med bilder og kan fortelle om arrangementene.</p> <p>Eget planleggingsmøte for kretsting i det første møtet over nyttår.</p> <p>Valgkomite</p>	
9.	<p>Forberedelser til grøtfest</p> <p>Lokale mangler fremdeles Forslag: Ås kulturhus, Ås senior senter Heer Grendehus Moss "speiderhus"</p> <p>Quiz ved Runar Speiderstyre med presentasjon på 1 time Rømmegrøt Risgrøt Påmelding</p>	<p>Jarle har sendt forespørsel Benjamin sjekker</p> <p>Risgrøt bestilles ferdig Benjamin og Jarle snakker sammen.</p> <p>Jarle lager påmelding og legger denne ut å sender ut SMS til alle rovere og ledere når sted er satt</p>
10	<p>Status eiendeler etter Son Sjø</p> <p>Vinterbro har vært å hentet bord, patruljeutstyr m.m.m Det står igjen en henger som trenger reparasjon</p>	

	<p>Båtene er det ikke tatt hånd området de ligger på eies ikke av båthavna</p> <p>Garasje Hytte i ødemark vet ikke status</p>	<p>Benjamin sjekker status på båtene og hengere</p> <p>Runar tar en tur å sjekker status</p>																				
11	<p>Status gruppene/ gruppebesøk Fordelingen av gruppekontakter er som følger:</p> <table> <tr> <td>Oppegård - Solveig</td> <td>8. Moss - Thorbjørn</td> </tr> <tr> <td>Vestby - Solveig</td> <td>Jeløy - Thorbjørn</td> </tr> <tr> <td>Rygge - Solveig</td> <td>Våler - Thorbjørn</td> </tr> <tr> <td>Langhus - Runar</td> <td>Myrvoll - Bjørnar</td> </tr> <tr> <td>1. Ski - Runar</td> <td>Ås - Bjørnar</td> </tr> <tr> <td>Siggerud - Jarle</td> <td>Drøbak - Bjørnar</td> </tr> <tr> <td>Fagerstrand - Jarle</td> <td>1. Kolbotn - Martha</td> </tr> <tr> <td>Råde - Benjamin</td> <td>Nesodden/Jaer - Martha</td> </tr> <tr> <td>Moss FA - Benjamin</td> <td>Bjørnemyr - Martha</td> </tr> <tr> <td></td> <td>Vinterbro - Runar</td> </tr> </table>	Oppegård - Solveig	8. Moss - Thorbjørn	Vestby - Solveig	Jeløy - Thorbjørn	Rygge - Solveig	Våler - Thorbjørn	Langhus - Runar	Myrvoll - Bjørnar	1. Ski - Runar	Ås - Bjørnar	Siggerud - Jarle	Drøbak - Bjørnar	Fagerstrand - Jarle	1. Kolbotn - Martha	Råde - Benjamin	Nesodden/Jaer - Martha	Moss FA - Benjamin	Bjørnemyr - Martha		Vinterbro - Runar	<p>Kretsstyret har fremdeles som mål å besøke alle grupper før kretstinget</p>
Oppegård - Solveig	8. Moss - Thorbjørn																					
Vestby - Solveig	Jeløy - Thorbjørn																					
Rygge - Solveig	Våler - Thorbjørn																					
Langhus - Runar	Myrvoll - Bjørnar																					
1. Ski - Runar	Ås - Bjørnar																					
Siggerud - Jarle	Drøbak - Bjørnar																					
Fagerstrand - Jarle	1. Kolbotn - Martha																					
Råde - Benjamin	Nesodden/Jaer - Martha																					
Moss FA - Benjamin	Bjørnemyr - Martha																					
	Vinterbro - Runar																					
12	<p>Møteplan for kretsstyret</p> <p>Saken flyttes til møtet i januar.</p>																					
13	<p>Eventuelt</p> <p>Hvem leser post@follokrets.no og svarer dette ut?</p> <p>Legge ut referater fra kretsstyremøtene</p> <p>Neste kretsstyremøte: Mandag 8. januar Planleggingsmøte kretsting: Torsdag 4. januar Begge på Vestby kulturarena?</p> <p>Forespørsel fra Maya og Talia om å ta på seg nest kretsleir om vi ønsker å ha kretsleir sendes videre til neste møte</p> <p>Romerike Krets ønsker et tettere samarbeid med follo med et felles kretsstyremøte på nyåret</p> <p>Gamle Nordby speidergruppe Kanohenger, inventar på stuene er solgt på Finn Forbundet har vært inne i saken. Det finnes ikke noen bevis materialer Dette skal være solgt for 15 000 som er overført til kretsen. Kretsstyret har gjort det de kan i denne saken. Kretsstyret har ikke noen sanksjonsmuligheter.</p>	<p>Benjamin og Solveig med svar til alle Jarle legger ut årets referater</p> <p>Runar sjekker lokale</p>																				

Jarle /ref